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 PROTOKÓŁ Nr 1/2017 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

oraz Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 8 lutego 2017 roku 
 

Miejsce posiedzenia: Sala konferencyjna Urzędu Gminy w Bielsku Podlaskim, 

ul. Mickiewicza 46.  

Czas trwania posiedzenia: godz. 9.00 – 10.20. 

Prowadzący posiedzenie: JERZY CHILKIEWICZ – Przewodniczący Komisji Budżetu, 

Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej (wyznaczony przez członków wszystkich komisji do 

prowadzenia posiedzenia). 

Zawiadomienie o posiedzeniu komisji stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Obecni: 

1. Członkowie Komisji Rewizyjnej 

- TISZUK IRENA (Przewodnicząca) 

- PAC JERZY 

- PUCHALSKI JAN WALENTY 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR  

2. Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- CHILKIEWICZ JERZY (Przewodniczący) 

- KIRYLUK MIKOŁAJ 

- KOWALCZUK JAN 

- CAR MIKOŁAJ 

Nieobecna - TKACZUK LUCYNA 

3. Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

- TEREBUN MONIKA (Przewodniczący) 

- BOROWSKI ANDRZEJ 

- GAŁUSZEWSKI WALENTY 

- OLSZEWSKI STANISŁAW 

- ONACIK JERZY 

4. Wójt Gminy – RAISA RAJECKA 

5. Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK 

6. Skarbnik Gminy – NADZIEJA SOKOŁOWSKA  

7. Przewodniczący Rady Gminy – ANATOL GRZEGORZ TYMIŃSKI 

Lista obecności członków Komisji Rewizyjnej stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu.  

Lista obecności członków Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej stanowi 

Załącznik Nr 3 do protokołu. 

Lista obecności członków Komisji Oświaty i Spraw Społecznych stanowi Załącznik Nr 4 do 

protokołu. 

Na początek Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej  

JERZY CHILKIEWICZ powitał wszystkich obecnych i przedstawił następujący porządek 

posiedzenia: 

Porządek posiedzenia:  
1. Zaopiniowanie materiałów na XXII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski zwołaną na dzień 10 

lutego 2017 r.: 

a) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2016 rok; 

b) Projekt uchwały w sprawie aktualizacji Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Gminie Bielsk Podlaski na lata 2012-2022; 

c) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu na czas nieoznaczony; 
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d) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Rozwoju Lokalnego Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2016-2020; 

e) Projekt uchwały w sprawie  projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe;  

f) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za korzystanie  z wychowania 

przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Bielsk Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy oddziału przedszkolnego. 

g) Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski 

za 2016 r. 

2. Sprawy bieżące.  

 

Do pkt 1a)  
Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2017 rok - 

stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu. 

Zakres proponowanych zmian dot. dochodów i wydatków budżetu przedstawiła 

Skarbnik Gminy NADZIEJA SOKOŁOWSKA. Poinformowała, że gmina otrzymała dotację na 

wypłatę dodatków energetycznych. Omówiony wniosek dodatkowo zostanie przedstawiony na 

sesji Rady Gminy.  

Dodatkowo Zastępca Wójta Gminy – ANATOL FILIPIUK przedstawił informację o  

przygotowaniach do złożenia wniosku (do dnia 14 kwietnia 2017) na dofinansowanie instalacji 

wykorzystujących energię słoneczną: solarne – do podgrzewania wody użytkowej i  

fotowoltaiczne – do produkcji energii elektrycznej. Zainteresowani mieszkańcy gminy będą 

mogli składać deklaracje uczestnictwa w projekcie. Stosowny komunikat w tej sprawie zostanie 

przekazany sołtysom na najbliższej sesji Rady Gminy. 

Radni wymienili się uwagami na temat kosztów instalacji i opłacalności tego 

przedsięwzięcia. Mówiono również o kosztach wymiany pieców nieekologicznych.   

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag do przedłożonych materiałów, a projekt 

uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1b)  
Wniosek Wójta Gminy Bielsk Podlaski w sprawie aktualizacji Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych w Gminie Bielsk Podlaski na lata 2012 – 2022 - stanowi Załącznik Nr 

6 do protokołu. Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że opracowanie strategii  jest 

zadaniem własnym gminy, a posiadanie takiego dokumentu wynika z ustawy o pomocy 

społecznej. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Do pkt 1c) 

Wniosek Wójta Gminy dot. wyrażenia zgody Zespołowi Szkół w Augustowie na oddanie w 

najem na czas nieokreślony, z przeznaczeniem na prowadzenie przez podmiot zewnętrzny 

gabinetu stomatologicznego, pomieszczenia w budynku Zespołu Szkół w Augustowie - stanowi 

Załącznik Nr 7 do protokołu. Pani Wójt wyjaśniła, że celem najmu pomieszczenia jest 

prowadzenie gabinetu stomatologicznego w celu opieki nad uczniami szkoły.  

Radni nie zgłosili żadnych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali 

pozytywnie. 

 

Do pkt 1d) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Lokalnego Gminy Bielsk 

Podlaski na lata 2016-2020” - stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. Wójt Gminy RAISA 

RAJECKA poinformowała, że poprzedni program obowiązywał do 2016 roku. Niezbędna jest 

jego aktualizacja, ponieważ jest to dokument niezbędny przy składaniu wniosków o pozyskanie 



 3 

 

środków pozabudżetowych, w tym z Regionalnego Programu Operacyjnego.  przypomniała, że 

w poprzednich latach były opracowywane programy dla poszczególnych miejscowości w 

Gminie Bielsk Podlaski, co prawda są one obowiązujące, ale dodatkowo należy zaktualizować 

PRL.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

 

Do pkt 1e) 
Wniosek Wójta Gminy w sprawie projektu dostosowania sieci szkół podstawowych i 

gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe - 
stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu.  

 Wójt Gminy RAISA RAJECKA przypomniała, że z dniem 1 września 2017 r. wejdzie 

w życie reforma oświaty. Jednak część przepisów związanych ze zmianą ustroju szkolnego już 

obowiązuje. Przedstawiając przedłożony projekt uchwały poinformowała, że proponuje się 

wprowadzenie zmiany w zakresie granic obwodów poszczególnych szkół, polegającej na 

włączeniu do obwodu Szkoły Podstawowej w Augustowie trzech miejscowości, które 

dotychczas należały do obwodu Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Łubinie Kościelnym. 

Są to: Pietrzykowo Gołąbki, Pietrzykowo Wyszki i Szastały. Aktualnie dzieci z tych wsi 

uczęszczają do szkoły w Augustowie. Na prośbę radnego JERZEGO CHILKIEWICZA Pani 

Wójt przedstawiła dane demograficzne na najbliższe lata (w załączeniu do wniosku) oraz 

potencjalną liczbę uczniów w szkołach po wprowadzeniu ośmioklasowych szkół 

podstawowych w związku z wygaszaniem gimnazjum.  

Radni nie zgłosili innych pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

  

Do pkt 1f) 
Wniosek  Wójta Gminy w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski oraz ustalenia przerw w pracy 

oddziału przedszkolnego - stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu.  

 Wniosek omówiła Wójt Gminy RAISA RAJECKA.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a projekt uchwały zaopiniowali pozytywnie. 

  

Do pkt 1g) 
Sprawozdanie  z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Bielsk Podlaski za 2016 rok - 
stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Radni nie zgłosili pytań i uwag, a sprawozdanie przyjęli do wiadomości. 

 

Do pkt 2) 
W sprawach bieżących poruszono następujące tematy: 

- Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała o kolejnych konsultacjach 

dotyczących przebiegu drogi S 19. Omówiła proponowany przebieg trasy. Biorąc pod 

uwagę zgłaszane uwagi dot. lokalizacji drogi zbyt blisko zabudowań, powiedziała, że 

można spróbować złożyć wniosek o przebieg trasy poza budynkami. Istotne też są 

rozwiązania dotyczące dróg wewnętrznych (dojazdowych) do obsługi rolników. Trzeba 

wnioskować o poszerzenie tych dróg. 

Odszkodowania za wywłaszczone nieruchomości, przez które  będą prawdopodobnie 

wypłacane w 2020 i 2021 roku. 

 

 Innych tematów nie zgłoszono. W związku z tym JERZY CHILKIEWICZ o godz. 10.20 

zamknął posiedzenie. 
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Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

 

     Podpisy obecnych członków:  

Komisji Rewizyjnej: 

1. TISZUK Irena 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. PAC Jerzy 

 

………………………… 

3. PUCHALSKI Jan Walenty 

  

………………………… 

4. SIEMIENIUK Sławomir 

 

………………………… 

 

     Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej 

     i Przestrzennej 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

((Prowadzący posiedzenie)) 

………………………… 

2. CAR Mikołaj ………………………… 

3. KIRYLUK Mikołaj ………………………… 

4. KOWALCZUK Jan 

 

………………………… 

 

     Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. TEREBUN Monika 

(Przewodnicząca) 

………………………… 

2. BOROWSKI Andrzej 

 

………………………… 

3. GAŁUSZEWSKI Walenty 

 

………………………… 

4. OLSZEWSKI Stanisław 

 

………………………… 

5. ONACIK Jerzy 

 

……………………….. 

 


